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 Detta protokoll innehåller även anteckningar från 2023- Ansvarig/Klart 
1. Mötet öppnas  
   
2. Genomgång av tidigare protokoll  
 Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt.  

Kursiv text avser tidigare protokoll. 
 

3. Ansvarsområden för lagen  
 Newbody, Klubbrabatten, Bilbingo och Midsommar på Björkvallen. Tas upp nästa möte med 

nya styrelsen.  
• Newbody – ansvariga blir P10 
• Midsommar – finns redan en grupp som driver detta.  
• Klubbrabatten – Kansliet/Johanna 
• Fotografering – domaransvariga fixar detta (damerna ska också fotograferas) 

 

 Förslag från P08/09 försäljning – bestäm miniminivå och större andel går av kakan till laget om 
man säljer mer? Svar till P0809 att 50% går till SK Iron och 50% till laget av det som säljs.  

 
MH 

4. Fotbollsskolan  
 Planering sker från gruppen för Fotbollsskolan.  
 2 st ledare som driver Fotbollsskolan, Mia & Mathias stöttar. 

Isabell, Elin, Mia och Mathias har fotbollsskolan under kontroll.  
 
ML 

5. Domarfrågor  
 Cornelia Bohman, Elinor och Thessan? Är domaransvariga 2023. 

Upplands tillsätter 9-9 + 11-11 
Ansvariga vill inte fortsätta nästa år. Behöver nya ansvariga. 
Ovan information felaktig, det behövs inga nya ansvariga.  
Domarkurs vecka 17.  

 

6. Utbildningsfrågor  
 Utbildning i Fair-Play via Upplands Fotbollsförbund. 20/3 18.30-20.00 (Digital). Kräver att man 

anmäler på UFF hemsida. 
• RF-SISU Uppland erbjuder en utbildning om ledarskap och värdegrund till 

ungdomsledarna.  
• Ledare som lyssnar – psykisk ohälsa, läggs ut på laget.se. 

 

 SK Iron var representerade på Fair-play utbildningen.  
7. Material  
 Nya tröjor levererade. 

Beslut om att beställa målvaktsställ, då vi fått kick-back. Blev billigare än vi trodde. 
Målvaktsställ är beställt.  

• Felaktig tröja till F12?  
Magnus kontaktar materialansvarig.  
Matchvärdsmaterial – västar och kort. Magnus beställer 6 västar och kort.  

 
 
ML 
 
MH 
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8.  Förrådsfrågor  
 Inget dokumenterat från förra mötet.  
9.  Kioskfrågor  
 Kiosken är utdömd. Flyttas bort för att ge plats åt ny bod. Budget för kiosken är 100 kSek.  
 • Läget med ny kiosk. Rörmokare kontrollerat rören till toaletten.  

• Fråga från inspektör på Uppsala kommun har inkommit gällande när kiosken 
kommer att öppna. Datum för öppning ej klart. 

• Uppstart med nya kioskgruppsansvariga, Magnus kollar hur långt de kommit.  

 
 
 
MH 

10. Information från ungdomsansvarig  
 Fotbollslekis – P13/F13-lagen dra igång det.  

Kontaktlista på ungdomsansvariga kommer skickas ut.  
Alla som hanterar barn som är äldre än 15 år och under 18 år ska lämna in ett 
belastningsregisterutdrag från Polismyndigheten.  
 
 

 
AH 
AH 

11. Information från senioransvarig  

Närvarande: 
Magnus Holmstam, Mathias Lindberg, 
Helen Kyller Mård, Anna Hazard, 
Malin Engdahl, Ella Kjaer och 
Fanny Bergström. 
 
 

Frånvarande:  
Isabelle Andersson 
Kansliet/Johanna Malmberg 

http://www.laget.se/
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 Herrlaget träna på men de behöver fler spelare. Det är oklart om det blir seriespel, 
senioransvariga återkommer med besked.  
Förfrågan kommer komma till lagen om det finns intresse att spelare från damlag/herrlag att 
hålla i någon träning eller om några spelare vill komma och träna tillsammans med 
damlag/herrlag.  
Kontakt tas med Uno om han har ideér gällande denna grupp.  

EK/FB 
 
EK/FB 
 
 
MH 

12. Lagfrågor övrigt  
 Inget dokumenterat från förra mötet.  
 Herrlaget startar om i Div 8. 

Kom ihåg att samtliga ledare skall visa upp från Polisen/Belastningsregister. 
 

 Från styrelsemöte 18/8: Inkommit mail med angående strategi för Dam/flick verksamhet och 
det är ett bra tänk men tyvärr inte genomförbart eftersom det inte finns tillräckligt många som 
är intresserade att arbeta ideellt. 

 

 • Utskick av enkät till ledare – ska ske framöver  
13. Planer och anläggning  
 Skolan ska renoveras och kommunen ska då ställa upp tillfälliga baracker. De placeringsförslag 

som finns är grusplanen eller parkeringen till idrottsplatsen. 
Magnus kollar om grusplanen fortfarande är bokningsbar.   

Kansli/JM 
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 Ledarmöte genomfört. Bra uppslutning.  
14, Ekonomi  
 Budget – Klar och inlämnad till KS  
 Följer upp ekonomin löpande. JM/Kansliet 
15.  Kansliet  
 Bra om Kansliet prioriterar möten med fotbollssektionen, April, Maj och Juni varje år. Kansli/JM 

 
 Förslag om att be Johanna publicera info om ny fotbollssäsong. Kontaktinfo. Länk till laget.se, 

fotbollslekis och fotbollsskola. Frågor har inkommit om detta.  
Information kommer läggas ut i laget.se. 

 
 
AH/MH 

16. Årshjul  
 Laguppgifter (lagansvar) 

Utbildningsfrågor 
New Body 
Kiosken 
Fotbollens dag 
Domartillsättning 5- manna, 7-manna 
Domartillsättning 9- manna, 11-manna 
Bilbingo 
Sponsring – kolla med KS 
Fotografering 
Fotbollslekis 
Materialansvar 
 
Dokument som måste finnas på hemsidan 
Arbetsgång ledare (behöver kompletteras med info om registerutdrag) 
Arbetsgång matchvärd 
Arbetsgång domare 
Domartillsättning 
Matchscheman 
Kontaktuppgifter domare 
Arbetsgång kiosk 
Arbetsgång midsommar 
Arbetsgång bilbingo 
Arbetsgång sponsring 
 
Klubb-rabatten 
Skall beställas. 
NEWBODY 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mathias L 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kansli/JM 
 

17. Frågor till och från KS  
 Jobbar med förberedelser för Årsmötet 29/3-2023 kl. 19 på Dansbanan. 

Magnus ställer frågan till KS om det kommer bli några faciliteter på Grislösa.  
 
ML 

18. Laget.se  
 Ledardokumentet är uppdaterat på laget.se. Delge info till ledare. 

Lina och Frida ska se över hur informationen ligger på laget.se. 
 
Kansli/JM 

19. Övriga frågor  
 Fotbollssektion 2023.  
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Behöver få fler till fotbollssektionen. Hur skall vi få fler? Kan vi göra ett arbete? Hur gör vi? 
Skicka ut information i samband med information om försäljningen.  
Roger och Mathias lägger ihop information till Lagets ledare. Skrivet så att dem kan 
distribuera ut till spelare.  
Informera även om att information om styrelseutdrag finns på laget.se under Dokument. 
Bra uppslutning på ledarträff, gav resultat för många intresserade att hjälpa till.  

 
 
 
 
 

 Nya sektionsmedlemmar 
Alla presenterade sig. 
Mathias presenterade arbetsrollerna i sektion. 
Sammankallande, behöver vi ett namn till årsmötet 29 Mars-2023. 
Visade arbetsuppgifter styrelsen har, Årshjulet. 
Mikael berättade om kiosk, ny bod inhandlad. Byggnation planeras. Skall vara klar till början 
av Maj. 
Kommunen kommer ställa ner en bod för toalett. 

 

 Läktare 
Mathias informerar att Seniorerna har erbjudit att de kan fixa till läktaren. Är läktaren dålig 
måste det anmälas till Uppsala Kommun.  

 

 • Lagfotografering 
• Beställning kläder till styrelse och arbetsgrupper 

Magnus kontaktar kansliet om att beställa en tröja/jacka till styrelsemedlemmarna. 
• Fråga om städning av klubblokal 

Klubblokalen ska städas efter användning. 

MH 
 
MH 
 
MH 

20. Nästa möte  
 Nästa ordinarie styrelsemöte den 15/5 2023, klockan 18.30 i klubblokalen.  
21. Möte avslutas  

 

Vid protokollet:   Justerat av: 

______________________  _____________________ 
Helen Kyller Mård  Magnus Holmstam 


